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Dr. Katona Béla úrna k
az Országgyűlés elnökének

Budapest

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni dr. Oszkó Péter miniszter
úrnak

„Mikor indul a földért életjáradék V . programja?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

2009 . 10 . 19-én (hétfőn) a Parlamentben kérdést intéztem Önhöz „Mikor indul a földért életjáradék V.
programja?” címmel, melyre Dr. Katona Tamás államtitkár az alábbi választ adta :
	 Most az ötödik ütem elindításáról van szó, erről az elvi döntés megszületett, és a

végrehajtás érdekében megindultak a megfelelő cselekmények.
Nyilvánvalóan itt szükség van arra, hogy a term őföld állam általi, életjáradék fizetése ellenébe n
történő megszerzésérő l megfogalmazott kormányrendelet módosuljon, és a Nemzeti Földalapkezel ő
Szervezet megszűnése következtében a feladat lebonyolítására az új szervezetet, a Magyar Nemzet i
Vagyonkezelő Zrt.-t kell kijelölni. Ezek az intézkedések - ahogy jeleztem - folyamatban vannak, é s
amint ezeket az intézkedéseket végrehajtjuk, akkor természetesen a program elindul. Azon
vagyunk, hogy ez miel őbb megtörténjen	

, .Egyetértek. önnel abban, hogy ennek a programnak az elindítása fontos, és az id őütemezést se m
lehet elhanyagolni. Biztosíthatom önt arról, hogy amint a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt.
megkapja a felhatalmazást, elindítja a szerződéskötéseket, és egyébként az előkészületek - ahogy az
imént említettem - folyamatban vannak . Tehát ahogy a szerz ődéskötések megtörténnek, nyilván a
kifizetések is elindulhatnak.
Tisztában vagyunk ennek a folyamatnak az objektív id őszükségletével, de szeretném még egysze r
kijelenteni, hogy mindent megteszünk azért a kormány részér ő l, hogy itt a lehető legrövidebb időn
belül megindulhassanak a kifizetések. Tehát így az állami oldal részéről az előkészítésben, a
meghirdetésben, az elbírálásban, s őt a szerződéskötésben érintett minden szerepl ő összehangolt
munkájára törekszünk, és igyekszünk azon dolgozni, hogy ez a folyamat az objektív lehetsége s
legrövidebb id ő alatt lebonyolítható legyen .,,

Tisztelt Miniszter Úr !

Azóta eltelt több mint egy hét és nem hallottam arról, hogy a Kormány intézkedett volna az ügyben .
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